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رئیس جمهور در نخستین نشست خبری خود؛

اکثر تولیدکنندگان به خاطر نبود FATF گلایه دارند

رئیسجمهور در نخستین نشست خبری خود با اشاره به نارضایتی تولیدکنندگان به خاطر نبود FATF ، گفت: ما چارهای

جز حل موضوع FATF نداریم.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، مسعود پزشکیان در پاسخ به پرسش خبرنگاران مبنی بر اینکه دولت چهاردهم چطور می تواند با رفع ناترازی ها به رفع فقر و بهبود

اقتصاد کمک کند، پاسخ داد: چاره ای جز حل بحث اف ای تی اف نداریم. حتما در این باره نامه ای به مجمع تشخیص می نویسم تا این مسئله دوباره در دستور کار این مجمع قرار

بگیرد تا بتوانیم حلش کنیم و باید حلش کنیم.
وی ادامه داد: در سفر به عراق و اقلیم کردستان و سایر شهرهای عراق درباره انجام پروژه های مشترک به توافق رسیدیم عین همین کار را می توانیم با سایر همسایگان مان داشته

باشیم.
رئیس جمهور تاکید کرد: لازمه رشد اقتصادی ایجاد بازار آزاد برای انتقال سرمایه های خارجی به داخلی است، حتما بر مبنای حکمت و مصلحت اقدام می کنیم.

پزشکیان در ادامه در پاسخ به سوال خبرنگار CCTV چین مینی بر اینکه چین و ایران دارای روابط دوستانه بوده و در روابط سیاسی و اقتصادی از هم حمایت می کنند، ایران و

چین هردو جزو سازمان شانگهای و بریکس هستند، آینده روابط ایران و چین را چگونه ارزیابی می کنید، بیان کرد: در رابطه با چین هم تا حالا ارتباط خوبی داشتیم. بیشتر

ارتباطات ما با چین و روسیه و کشورهای همسایه است. کاری که چین در خصوص میانجی گری بین ما و عربستان صعودی انجام داد برای حل اختلافات یک گام مثبت برای

تقویت ارتباط های منطقه ای بود. موافقتنامه مشترک ۲۵ ساله بین ایران و چین یکی از جاهایی است که باید متمرکز شده و اجرایی شود.
وی خاطرنشان کرد: من به عنوان رئیس جمهور مصمم هستم آنچه نوشته شده و قرار بود اجرایی شود عملیاتی کنیم. راه های ارتباطی بین کشورهای منطقه شکل گرفته و می

تواند هدف چین در دسترسی به بازار ما و ارتباط ما با چین را تکمیل کند. ما شاهراه هایی را می خواهیم ایجاد کنیم که در جاده ابریشم بود. ما با چین یک شریک کاملا همراه و

استراتژیک خواهیم بود و آن را تقویت خواهیم کرد. تلاش می کنیم آنچه نوشته شده را عملیاتی کنیم و همکاری افزایش پیدا کند.
رئیس جمهوری در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه برنامه دولت برای دستیابی به اهداف برنامه هفتم و حل مشکل ناترازی ها چیست، گفت: در زمینه رونق تولید قدم اول آزاد کردن

و ایجاد بستر مناسب برای تولیدکنندگان داخلی است . اکثر آنان گلایه دارند که چون اف ای تی اف نیست مشکل دارند و در نظر داریم که این مشکلات را حل کنیم تا ارتباطات با

دنیا هم تسهیل شود. بدون برنامه ریزی حل مشکلات کشور امکان ناپذیر است .
وی تاکید کرد: ادامه روند امروز که ناترازی در برق و گاز و بنزین است وضعیت را روز به روز بدتر می کند. باید به حل ناترازی ها عمل کنیم و نباید بگوییم که اگر در اینجا به ناترازی

دست بزنیم صدا بلند می شود. در این زمینه رسانه ها باید به ما کمک کنند و ایده دهند تا بتوانیم مشکلات را حل کنیم.
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